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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-14/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,   26. 01.  2012 
                                    
 
 

 
ZAPISNIK 

S 16.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

16  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana u srijedu, 25. 01. 2012 s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenica predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Valić Franjo,član VMO 
5. Ivana Prpić, tajnik MO 
 

Ostali nazočni: 

Sjednici nisu bili nazočni:  
6. Jordan Ante, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice VMOBrašćine-Pulac 

� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o radu Vijeća MO za 2011. godinu 
2. Zahtjevi grañana 
3. Tekuća problematika 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad1. 
              Predsjednik VMO gospodin Josip Rupčić je vijećnicima prezentirao pripremljeni izvještaj 
za Vijeća za 2011. godine te po istom otvorio raspravu. (izvještaj u prilogu zapisnika) 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća Izvještaj o radu Vijeća za 2011. godinu 
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Ad2. 
              Predsjednik VMO upoznao vijećnike sa pristiglim zahtjevima grañana i to: 

- zahtjev gospodina Kramarića, Pulac 12/1, koji traži da se električna rasvjetno tijelo 
premjesti sa cca 100 m niže na adresu Pulac 12/1 na adresu Pulac 12/1(u blizini objekta) 
 
Vijeće jednoglasno podržava zahtjev te isti proslijediti Energu na daljnje 
postupanje. 
 

 
 

 zahtjev Odvjetničkog ureda Sajde Miškov, a vezano za mišljenje odnosno interes za otkup 
predmetne nekretnine(gospodina Superina Gianfranca na k.č. br.939/1) radi izgradnje prometnice 
odnosno uvrštenje u plan za 2012. godinu 
 
Analizirajući predmetnu dokumentaciju koja  nam je dostavljena Vijeće Mjesnog odbora 
Brašćine-Pulac dostavlja mišljenje  da izgradnja prometnica kategorija županijske ili 
gradske nije u domeni programa prioriteta MO već spada u veća kapitalna ulaganja Grada 
Rijeke ili Županije. 
Meñutim kao Mjesni odbor zainteresirani smo za svoj razvoj te time podržavamo projekte 
koji su navedeni u UPU Brašćine-Pulac kao i moguću izgradnju navedene prometnice 
prema UPU  i javnog parka. 
 
 
Ad3. 
              Predsjednik VMO gospodin Josip Rupčić je vijećnike upoznao sa radovima vodovoda i 
kanalizacije od strane  VIK-a na području Katarine – Oktavijana Valića, te o završetku izvoñenja 
radova od strane Rijekaprometa  - izgradnja zida i proširenje ulice Oktavijana Valića  kod kućnog 
broja 56.U tijeku bi trebalo biti premještanje 3 električna stupa od stane HEP-a 
 
 

 
 

 
 
 
Sjednica je završila  u  17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


